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MARIAGER SKOLE 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 

 
 

 

Hvornår:  Tirsdag d. 22. februar 2022 kl. 17.30-20.00 
Hvor:    Mariager Skole 
Ordstyrer:   Chanette Hemdrup Jakobsen 
Referent:   Mads Lauge 
 

 
 

 

DAGSORDEN 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

2. Velkommen til ny afdelingsleder 

 

3. Meddelelser: 

a. Skoleledelsen 

b. Medarbejderrepræsentanterne 

c. Forældrerepræsentanterne og formand 

d. Elevrepræsentanterne  

 
4. Valg til skolebestyrelsen 

 

5. Ansøgning om kortere skoledage 

 
6. Arbejde med principper -  skoledagens organisering 

 

7. Eventuelt 
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DAGSORDENSPUNKT 1:                         17.30-17.35 
Godkendelse af dagsorden 

FREMSAT AF:  
Ordstyrer 

BESLUTNING: 
Godkendt 

 

DAGSORDENSPUNKT 2:                         17.35-17.50 
Velkommen til ny afdelingsleder 

FREMSAT AF:  
Esben Holck Vammen (Skoleleder) 

SAGSFREMSTILLING:  
Ny afdelingsleder Karina Hangaard deltager i dette bestyrelsesmøde. 
Under dette punkt er der mulighed for gensidig præsentation. 

BESLUTNING: 
Karina blev gensidigt præsenteret for/af skolebestyrelsens medlemmer. 

 

DAGSORDENSPUNKT 3:                         17.50-18.15 
Meddelelser  

FREMSAT AF:  
Ordstyrer 

SAGSFREMSTILLING:  
Under punktet meddelelser har mødedeltagerne mulighed for at orientere om emner, der ikke kræ-
ver beslutninger eller forberedelse, men som anses for at være aktuelt for skolebestyrelsen. 
 

 ORIENTERING:   
a. Skoleledelsen 

Vi har budt velkommen til Karina på skolen som en del af ledelsesteamet.  
Corona-test af elever på skolen udfases med udgangen af uge 8. Selv-test kan udleveres efter be-
hov. Siden jul har 2/3 af eleverne har været smittet og 3/4 af medarbejderne har været smittet 
d.d. Det har været en omfattende opgave at løse den daglige undervisningen, men med medar-
bejders fleksibilitet, er vi lykkedes ganske pænt. Situationen har betydet at vi har haft ekstraordi-
nært mange vikarudgifter i januar og februar. Vi forventer en normalisering at disse udgifter nor-
maliseres i den kommende tid.Vi begynder igen at planlægge fællesarrangementer, skolekome-
die, skolefest og skolerejser.   
  
Ejendomscenteret er udfordret på rekruttering, hvilket gør at det nye børnefamilie-udvalg skal 
prioritere rækkefølgen på kommunens samlede anlægsprojekter.  Vi håber og forventer, at reno-
veringen af Mariager Skole ligger først for, men processen skubbes i hvert fald et par måneder. 
 
Skolebestyrelsen er inviteret til dialogmøde med børnefamilie-udvalget d. 9. juni på Bymarksko-
len. Invitation er sendt ud med dagsorden. 
 
Mariagerfjord Gymnasium og HEG har henvendt sig og vil gerne i dialog med skolebestyrelsen 
ifm. børns uddannelsesvalg lokalt. De deltager i kommende bestyrelsesmøde. 
 
Elevrådet har et ønske om mere varieret bevægelse og har udarbejdet et katalog med forskellige 
øvelser, som skal ligge fysisk i alle klasser til inspiration for børn og medarbejdere.      

 
b. Medarbejderrepræsentanterne 

Der er en god stemning, og medarbejderne er glade for at Karina nu er starter som afdelingsleder 
– det lover godt. 
Vi har haft et godt fælles afsæt omkring European Political Festival i Mariager. Mette Bay har la-
vet en film som inspiration til skolens deltagelse. Der er nu nedsat en arbejdsgruppe som skal 
sikre processen frem mod august. 
Vi har indgået et samarbejde med Hobro Kunstforening, som udstiller kunst i blok 1 fra d. 4. 
marts. Der arrangeres intern fernisering i den forbindelse. 
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Fastelavnsfesten gik rigtig godt, og alle eleverne var meget med. Det går godt med fællessamlin-
ger hos både yngste og ældste.  
    

c. Forældrerepræsentanterne og formand 
Ros til den måde skolen har håndteret coronasituationen, og særligt den måde der er taget hånd 
om eleverne når de har været fraværende pga. corona. 
Ros for gode tilbagemeldinger fra fastelavnsfesten. 
 

d. Elevrepræsentanterne 
Deltog ikke i mødet. 
 

 

 
Pause inkl. spisning 
 

DAGSORDENSPUNKT 5:                         19.00-19.15 
Ansøgning om kortere skoledage 

FREMSAT AF:  
Esben Holck Vammen (Skoleleder) 

SAGSFREMSTILLING:  
Forud for skoleåret 2022/2023 skal bestyrelsen tage stilling til en fortsat ansøgning om afkortning af 
skoledagen i henhold til § 16.B og 16.D. Se vedlagte vejledning. 

BESLUTNING:  
Med afsæt i erfaringerne fra de forudgående skoleår godkender bestyrelsen en fortsat ansøgning om 
afkortning af skoledagens længde på 4.-9. årgang iht. §16.D. Der ansøges om afkortning svarende til 
2 klokketimer ugentligt. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

DAGSORDENSPUNKT 4:                         18.15-18.40 
Valg til skolebestyrelsen 

FREMSAT AF:  
Esben Holck Vammen (Skoleleder) 

SAGSFREMSTILLING:  
Der skal afholdes ordinært valg til skolebestyrelsen i foråret 2022. Valget skal gennemføres i perio-
den fra d. 1. februar og frem til skoleårets afslutning.   

- Der skal nedsættes en valgbestyrelse som ud over skoleleder skal bestå af to stemmeberetti-
gede medlemmer af skolebestyrelsen.  

- Procesplan for valget skal vedtages herunder særligt dato og rammer for afviklingen af valg-
møde. 

BESLUTNING: 
Valgbestyrelsen består af forældrerepræsentanterne Lars Lundager Walmar og Chanette Hemdrup 
Jakobsen. 
Valgmøde planlægges som udgangspunkt torsdag d. 21. april kl. 17.00-19.00. Bestyrelsen er enige om 
en kombineret temaaften, hvor der dels rettes en opmærksomhed mod værdien af unges aktiviteter 
i fritiden og foreningslivet og dels gøres reklame for skolebestyrelsesarbejdet og det kommende valg. 
Skolens ledelse går videre med at afsøge mulighederne. 
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DAGSORDENSPUNKT 7:                         19.55-20.00 
Eventuelt  

FREMSAT AF:  
Ordstyrer 

REFERAT:   
                            

 

 
Skolebestyrelsen 
 

Deltagere Tilstede Fraværende 

Jacob Krogh Rasmussen Forældrerepræsentant  X 

Helle Birkemose Forældrerepræsentant 1-5 6-7 

Chanette Hemdrup Jakobsen Forældrerepræsentant X  

Lars Lundager Walmar Forældrerepræsentant X  

Peter Juul Vilslev  Forældrerepræsentant X  

Gitte Bach Forældrerepræsentant  X 

Jakob Vendelbo Forældrerepræsentant (suppl.) X  

Mette Bay Velling Medarbejderrepræsentant X  

Ellen Myhrmann Medarbejderrepræsentant X  

Alma Krogh Elevrådsrepræsentant  X 

Magne Brams Elevrådsrepræsentant  X 

Mads Lauge Nørhave Afdelingsleder (Sekretær) X  

Karina Hangaard Afdelingsleder  X  

Esben Holck Vammen Skoleleder X  
 
 

DAGSORDENSPUNKT 6:                         19.15-19.55 
Arbejde med principper: Undervisningens organi-
sering 

FREMSAT AF:  
Chanette Hemdrup (Formand) 

SAGSFREMSTILLING:  
Der skal i henhold til folkeskoleloven udarbejdes et princip for undervisningens organisering, herun-
der elevernes undervisningstimetal på hvert klassetrin, skoledagens længde, understøttende under-
visning, holddannelse, samarbejde med lokalsamfundets kultur- og idrætsliv, udbud af valgfag, speci-
alundervisning på skolen og elevernes placering i klasser. 
Punktet er tænkt som de første drøftelser og perspektiver. Det forventes ikke at der udarbejdes et 
færdigt princip på dette møde. 

BESLUTNING: 
Esben gennemgik rammerne for dette princip. Det blev besluttet at vi vil forsøge at dele princippet op i hhv. 
A)  Uv-timetal, skoledagens længde og understøttende undervisning  
B)  Holddannelse, Klassedannelse og valgfag. 
C) Den åbne skole 
 
Der arbejdes videre med princippet på næste møde. 


